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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara 

din data de 20 decembrie 2023 

 
 
  In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 lit. 
a din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean 
Hunedoara nr.497/2023, Consiliul Județean Hunedoara a fost convocat și 
s-a întrunit în ședință ordinară, în sala de ședințe de la sediul acestuia din 
Deva, B-dul 1 Decembrie 1918 nr.28, în data de 20 decembrie 2023, ora 
13:00. 
   La ședință sunt prezenți: Nistor Laurențiu – președintele 
Consiliului Județean Hunedoara; Bădin Ion și Țambă Alin Adam – 
vicepreședinți ai Consiliului Județean Hunedoara; Angalita Lenuța, 
Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan Sever, Chiș Alexandru, 
Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, Coltescu Marin, Demeter Ioan, 
Dobra Ramona Andreea, Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, 
Hirghiduși Ion, Ivăniși Maria, Logofătu Daniela Maria, Mate Marta, Micula 
Dacian Claudiu, Mutulescu Marius, Muzsic Robert Eugen, Petruș Adrian, 
Pârvuța Gabriel Ionuț,  Popa Dorin Ioan, Rus Ioan, Socaci Andrei, Șpan 
Ioan, Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, Zvîncă Adrian – consilieri  
județeni;  Dan Daniel – secretarul general al județului.  
    A lipsit motivat de la ședință domnul Arion Viorel (deces în 
familie). 
    Ședința este condusă de domnul președinte Nistor Laurențiu.
  Nistor Laurențiu: 
  Doamnelor și domnilor consilieri județeni, declar deschise 
lucrările ședinței. Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului Național! 

după intonarea imnului 
  Nistor Laurențiu: 
  Întrucât sunt prezenţi un număr de 30 consilieri județeni, 
număr la care se adaugă președintele consiliului județean (31), potrivit 
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art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului României 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședința este legal constituită.  
  Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a supune 
la vot procesul verbal încheiat în ședința anterioară. 
  Dan Daniel: 
  În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul Administrativ, 
supun spre aprobare procesul verbal încheiat în ședința extraordinară din 
data de 18 decembrie 2023: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

  Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (31). 
    Nistor Laurențiu: 
    În urmă cu o lună și ceva sau două luni de zile, am venit în 
fața dumneavoastră cu o propunere, zic eu, foarte bună. Am uitat să 
întreb dacă presă, televiziune, presă de partid, este prezentă? Se pare că 
mai lipsesc ceva, dar nu-i nimic. Veneam în fața dumneavoastră cu o 
propunere, la un îndemn al altora de a cheltui din banul public niște bani 
pentru ceea ce este necesar în județul Hunedoara. Am găsit soluția și vă 
mulțumesc din suflet membrilor ATOP, pentru că ați acceptat să donați 
retribuția dumneavoastră pe luna octombrie, indemnizația pe luna 
octombrie, pentru a cumpăra un aparat drog test. Mulțumesc și 
consilierilor județeni, domnilor vicepreședinți, domnului administrator 
public, pentru că și ei, la rândul lor, au donat bani, ca să cumpărăm al 
doilea drog test.  
    N-o să-mi mulțumesc mie, personal. Eu mă felicit pe mine că 
am putut să dau și eu bani, să fiu în rând cu dumneavoastră și să am 
această inițiativă. Deși presa de partid, la acea dată, spunea - și o să vă 
consult și astăzi, să încheiem un an frumos, fără gânduri rele – presa de 
partid spunea, la acea dată, că am băgat mâna în buzunarul consilierilor 
județeni și al membrilor ATOP și le-am luat banii și am cumpărat două 
aparate drog test. Dacă cineva a simțit mâna mea în buzunarul 
dumneavoastră, vă rog să spuneți. Că este posibil, dacă bag mâna în 
buzunar, ori să bag în buzunarul dumneavoastră ceva, ori să scot. Sunt 
amândouă variantele. Așa că, nu cred că mi-ați simțit mâna. Nu este 
altceva, domnilor consilieri județeni, domnilor membri ATOP, decât o 
problemă așa, minoră, parcă ar trebui să trecem cu vederea peste ea, nici 
să n-o băgăm în seamă. Dar când nu ai ce face și vezi că cineva face o 
activitate bună, hai să denigrăm acea activitate! 
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   Eu sunt deosebit de mulțumit și vă mulțumesc încă o dată, din 
suflet, tuturor: și consilierilor județeni, și membrilor ATOP, și nouă, cei de 
aici, care am fost părtași cu dumneavoastră. Iată că astăzi județul 
Hunedoara, Poliția județului Hunedoara este dotată cu două aparate drog 
test. Eu mi-aș dori să nu aveți pacienți, să le folosiți, să nu fie cazuri la noi 
în județ, dar la câte se întâmplă în țară, e bine să avem.  
    Domnul comandant adjunct, vă rog din suflet, împreună cu cei 
care se ocupă, cu președintele ATOP, cu domnul Ștaier, care este liderul 
consilierilor județeni, să le preluați, să semnați procesul verbal de 
preluare. Sunt cu kit-uri, cu tot ceea ce trebuie, doar poliția să le 
folosească. Eu vă doresc să aveți parte de ele și cred că sunt în 
asentimentul dumneavoastră că trebuie să mulțumim încă o dată celor 
care, într-adevăr, ne-am pus în slujba acestei acțiuni, să facem, și este o 
realizare deosebită.  
     Iată că, dragi colegi consilieri, stimați reprezentanți ai ATOP, 
când vrei să faci un bine pentru județul pe care îl reprezinți, se poate face. 
Sigur că unora li se umflă stomacul pe dos, când văd că se fac lucruri 
bune și ei n-au cum. Lucrurile bune nu se pot face pe indicații. Lucrurile 
bune se pot face direct cu participare activă, cum am făcut-o cu toții. Vă 
mulțumesc, domnule colonel, succes! Domnule comisar șef, succes! Să 
spuneți lucrătorilor de la Poliția Județului Hunedoara că acești oameni 
minunați, consilierii județeni, membrii ATOP și conducerea consiliului 
județean, cu toții am participat, ca să puteți avea aceste aparate, atât de 
necesare, în dotarea dumneavoastră. Poate, dacă mai trebuie, ne 
ambiționăm și mai facem o tură, mai cumpărăm două. Dar asta în funcție 
dacă vin propunerile de la consilieri sau de la ATOP. Doamne ajută! Vă 
mulțumim și suntem alături de dumneavoastră oricând.  
    BuțanVirgil: 
    Mulțumim! 
    Nistor Laurențiu: 
    Să le folosiți sănătoși! Și, așa cum am mai spus, să dea 
Dumnezeu ca în județul nostru să nu avem cazuri, că e mai bine așa! 
 
 

 
x 

 
    Nistor Laurențiu: 
        Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint următorul proiect 
al ordinii de zi, astfel cum a fost publicat: 
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- Depunerea jurământului de către domnul consilier județean 
Morar Nicolae Simion 

- Proiecte de hotărâri: 
1. Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii ale produselor 

agricole, precum și a prețului mediu la masa verde de pe pajiști, 
pentru anul 2024; 

2. Proiect de hotărâre privind reorganizarea prin transfer de activitate a 
Unității de Asistență Medico-Socială Baia de Criș către Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Hunedoara; 

3. Proiect de hotărâre privind însușirea în domeniul privat al Județului 
Hunedoara a sistemelor de detectare, semnalizare și alarmare în 
cazul depășirii concentrației maxime admise de oxigen în atmosferă 
achiziționate în cadrul proiectului „Creșterea siguranței pacienților în 
structuri spitalicești publice care utilizează fluide medicale – Lucrări 
de relocare și realizare conexiuni post transformare Sanatoriul de 
Pneumoftiziologie Geoagiu în vederea măririi puterii instalate”; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la 
contractul nr.20110/2018 de delegare prin concesiune a Serviciului 
de operare și administrare a Centrului de Management  Integrat al 
Deșeurilor Bârcea Mare, județul Hunedoara; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiţii pe anul 
2024, aferent activelor date în administrare/concesiune prin 
proiectul “Sistemul de Management Integrat al Deșeurilor din 
Județul Hunedoara” şi care se finanţează din Fondul de întreţinere, 
înlocuire şi dezvoltare (FIID); 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de 
delegare a gestiunii serviciului public de transport judeţean de 
persoane prin curse regulate în aria teritorială de competenţă a 
Judeţului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, pentru unii 
operatori de transport rutier; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea  completării Regulamentelor 
privind cofinanţarea furnizorilor privaţi acreditaţi de servicii sociale în 
domeniul protecţiei copilului şi în domeniul protecţiei persoanei 
adulte  cu handicap sau persoanei vârstnice din cuprinsul Hotărârii 
Consiliului Județean Hunedoara nr.55/2017 cu modificările și 
completările ulterioare; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea însușirii Protocolului 
nr.8832/28201/2023 de predare-primire a unui teren din domeniul 
public al Orașului Uricani în domeniul public al Județului Hunedoara; 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Hunedoara 
prin Consiliul Județean Hunedoara cu Municipiul Deva prin Consiliul 
Local al Municipiului Deva în scopul realizării proiectului de interes 
public județean ”Realizare parcare în vecinătatea Spitalului 
Județean de Urgență Deva”; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului 
de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Hunedoara; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social Rețea de 
persoane/familii de plasament; 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social furnizat la domiciliu 
Rețea asistenți maternali profesioniști; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale Orăștie – Casa familială 1; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale Orăștie – Casa familială 2; 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale Orăștie – Casa familială 3; 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale pentru copii cu dizabilități Hunedoara – Casa familială 
1; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale pentru copii cu dizabilități Hunedoara – Casa familială 
2; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a Centrului de primire în regim de urgență 
Deva; 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social Centrul de zi Petroșani; 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale pentru copii cu dizabilități Vulcan  – Casa familială 1; 
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21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Rețea de 
case familiale pentru copii cu dizabilități Vulcan  – Casa familială 2; 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul 
Maternal Hunedoara; 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități nr.1 
Păclișa;   

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități nr.2 
Păclișa; 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități nr.3 
Păclișa; 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități 
Hunedoara; 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități Bretea-
Strei; 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități Brănișca; 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități Brad; 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități nr.2 Brad; 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități nr.1 
Petrila; 
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32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități Uricani; 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul 
Respiro pentru persoane adulte cu dizabilități Petroșani; 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social – centru de zi Centrul 
de zi pentru persoane adulte cu dizabilități Simeria; 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Locuință 
Maxim Protejată pentru Persoane Adulte cu Dizabilități Orăștie; 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Locuință 
Maxim Protejată pentru Persoane Adulte cu Dizabilități Pricaz nr.55; 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social de zi Centrul de 
recuperare pentru copii cu dizabilități Hunedoara; 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare pe perioadă 
de lungă durată Locuința protejată pentru victimele violenței 
domestice Simeria; 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Cămin pentru 
persoane vârstnice Pui; 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Centrul de 
îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități Geoagiu; 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social cu cazare Apartament 
familial Vulcan; 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a serviciului social Centrul de zi de 
recuperare pentru copii, telefonul copilului Deva; 

43. Intrebări, interpelări. 
    In conformitate cu prevederile art.135 alin.6 și alin.8 din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, vă rog să aprobați modificarea ordinii de zi astfel: 

A. Retragerea de pe ordinea de zi a proiectelor de hotărâre de la 
punctele 2 și 10 – 42; 
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B. Suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de hotărâre: 
- Proiect de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției 

bugetelor aflate în autoritatea Consiliului Județean Hunedoara 
întocmite pe secțiunea de funcționare și dezvoltare pentru 
trimestrul IV 2023 

- Proiect de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției 
bugetului împrumuturilor interne ale Consiliului Județean 
Hunedoara pentru trimestrul IV 2023 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de 
delegare a gestiunii serviciului public de transport judeţean de 
persoane prin curse regulate, atribuite prin procedura de 
negociere fără invitaţie prealabilă la procedura concurenţială de 
ofertare, pe unele loturi/trasee din Programul de transport public 
județean de persoane prin curse regulate; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu 
al Județului Hunedoara pe anul 2023, virările de credite bugetare 
în cadrul aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor 
bugetare aprobate Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Hunedoara, pe anul 2023; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico - 
economice (faza SF cu elemente DALI) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții „Completarea și 
Dezvoltarea Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor în 
Județul Hunedoara”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de 
funcții și Regulamentului de organizare și funcționare ale 
Spitalului Județean de Urgență Deva; 

- Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Hunedoara nr.312/2023 privind aprobarea 
implementării etapei a II-a  a proiectului „Modernizare și dotare 
laborator radiologie și imagistică medicală, laborator de medicină 
nucleară ,extindere pentru cabinet pediatrie în cadrul 
ambulatoriului integrat al Spitalului Județean de Urgență Deva,, 
cod SMIS 126695 și a cheltuielilor legate de etapa a II-a a 
proiectului din cadrul Programului Regional Vest 2021-2027 

- Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean nr.313/2023 privind aprobarea implementării etapei a II-
a a proiectului ”Modernizare, extindere și dotare – Unitatea de 
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Primiri Urgențe a Spitalului Județean de Urgență Deva, cod SMIS 
122283 și a cheltuielilor legate de etapa a-II-a a proiectului din 
cadrul Programului Regional Vest 2021-2027 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.2 a 
Hotărârii Consiliului Județean Hunedoara nr.311/2023 

    Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel modificat: 
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi astfel modificată și suplimentată a fost aprobată 
cu unanimitate de voturi (31). 
    Nistor Laurențiu: 
      Dau cuvântul domnului secretar general. 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse votului 
dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, fiind însoțite de referatele de aprobare, rapoartele 
de specialitate ale compartimentelor de resort și de avizele comisiilor de 
specialitate. 
 
 
 

x 
     
    Nistor Laurențiu: 
    Trecem la ordinea de zi și începem cu cel mai emoționant 
punct, aș putea spune: depunerea jurământului de către domnul consilier 
județean Morar Nicolae Simion. 
    Nistor Laurențiu: 
      Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a 
prezenta Încheierea Civilă a Tribunalului Hunedoara privind validarea 
mandatului de consilier județean al domnului Morar Nicolae Simion. 
    (Domnul Dan Daniel, secretarul general al județului, citește 
Încheierea Tribunalului Hunedoara nr.124/CC/2023)   
    Nistor Laurențiu: 
    În continuare, îl invit pe domnul consilier județean Morar 
Nicolae Simion să depună jurământul! Vă invit să ne ridicăm în picioare 
pentru acest moment solemn. 
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    (Domnul consilier județean Morar Nicolae Simion se ridică în 
picioare, pune mâna pe Biblie și Constituție și depune următorul jurământ: 
  „Jur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună 
credință, tot ceea ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele 
locuitorilor județului Hunedoara. Așa să-mi ajute Dumnezeu!) 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule consilier județean Morar, vă felicit pentru funcția pe 
care o ocupați! Dumneavoastră nu sunteți pentru prima dată în mandatul 
de consilier județean, aveți experiență multă. Acum, depinde, la vot: cu 
abținerile, cu asta e mai greu de obișnuit. Dar trece și asta. Vreau să vă 
informez că a rămas vacant, în urma demisiei domnului Goia, un loc în 
comisia nr.2 privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și 
de arhitectură, deci dumneavoastră veți depune activitate acolo. Dacă 
doriți câteva cuvinte să spuneți? 
    Morar Nicolae Simion: 
    Mulțumesc foarte mult, domnule președinte! Sunt onorat să 
fac parte din consiliul județean pentru a treia oară; e adevărat, ceva mai 
pasager, pentru nouă luni, dar îmi face deosebită plăcere și onoare să fiu 
lângă dumneavoastră și echipa pe care o conduceți. Mulțumesc foarte 
mult! 
    În urma depunerii jurământului, domnul consilier județean 
Morar Nicolae Simion va participa la ședință cu drept de vot, astfel că  
numărul consilierilor județeni prezenți la ședință este 31, la care se 
adaugă președintele consiliului județean (32).   
     

 
 

I. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea preţurilor 
medii ale produselor agricole, precum și a prețului mediu la masa verde 
de pe pajiști, pentru anul 2024. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii ale produselor 
agricole, precum și a prețului mediu la masa verde de pe pajiști, pentru 
anul 2024: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 

 
 
 

II. 
 

   Se prezintă proiectul de hotărâre privind însușirea în domeniul 
privat al Județului Hunedoara  a sistemelor de detectare, semnalizare și 
alarmare în cazul depășirii concentrației maxime admise de oxigen în 
atmosferă achiziționate în cadrul proiectului „Creșterea siguranței 
pacienților în structuri spitalicești publice care utilizează fluide medicale – 
Lucrări de relocare și realizare conexiuni post transformare Sanatoriul de 
Pneumoftiziologie Geoagiu în vederea măririi puterii instalate”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind însușirea în domeniul privat al Județului 
Hunedoara  a sistemelor de detectare, semnalizare și alarmare în cazul 
depășirii concentrației maxime admise de oxigen în atmosferă 
achiziționate în cadrul proiectului „Creșterea siguranței pacienților în 
structuri spitalicești publice care utilizează fluide medicale – Lucrări de 
relocare și realizare conexiuni post transformare Sanatoriul de 
Pneumoftiziologie Geoagiu în vederea măririi puterii instalate”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 
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    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 

 
 

III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui act adițional la contractul nr.20110/2018 de delegare prin concesiune 
a Serviciului de operare și administrare a Centrului de Management  
Integrat al Deșeurilor Bârcea Mare, județul Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Chivu Cristina: 
    Domnule președinte, eu aș avea o rugăminte. Dacă se poate, 
să amânăm acest punct pentru o ședință ulterioară, când va fi și domnul 
Stoian prezent, pentru că astăzi n-a participat la comisii și am avea nevoie 
de niște lămuriri pe tema asta.  
    Nistor Laurențiu: 
    Sigur, democrația funcționează. Este o propunere de ordine 
de zi. Ați votat-o. Ați venit acum cu un amendament la ordinea de zi. 
Supune la vot propunerea doamnei Chivu:  

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Au fost exprimate 10 voturi pentru (Angalita Lenuța, Bârea 
Vasile, Chivu Cristina, Logofătu Daniela Maria, Mate Marta, Micula Dacian 
Claudiu, Morar Nicolae Simion, Mutulescu Marius, Muzsic Robert Eugen, 
Popa Dorin Ioan), zero abțineri și 22 voturi împotrivă (Bădin Ion, Bălănesc 
Doinița Maria, Bogdan Sever, Chiș Alexandru, Ciodaru Iulian Dacian, 
Coltescu Marin, Dobra Ramona Andreea, Demeter Ioan, Dunca Victoria 
Alina, Gligor Dorin Oliviu, Hirghiduși Ion, Ivăniși Maria, Nistor Laurențiu, 
Pârvuța Ionuț, Petruș Adrian, Rus Ioan, Socaci Andrei, Șpan Ioan, Ștaier 
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Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, Țambă Alin Adam, Zvâncă Adrian), astfel 
încât propunerea doamnei Consilier județean Chivu Cristina nu a putut fi 
aprobată. 
    Nistor Laurențiu: 
  Deci proiectul de hotărâre rămâne pe ordinea de zi. Nu-i mult 
de când ați rupt coaliția. Văd că o refaceți iar. Vă doresc mult succes! Dar 
rețineți că, în momentul când erați la guvernare cu USR, ați avut probleme 
mari de tot. Bine-ar fi să vă gândiți la toate! Vă rog, domnule Costel! 
    Avram Costel: 
    Domnule președinte, eu vreau să vorbesc înainte de a supune 
la vot, prin faptul că îi ajutam. Doamna Chivu, o lege nu poate fi pusă la 
vot pentru amânare. Este vorba aici, la punctul trei, de aplicarea unei 
ordonanțe de urgență care micșorează de la 210, cu 80 de lei, banii care 
sunt dați pentru depozitul de la CMID. Deci dumneavoastră v-ați abținut în 
a micșora prețul de depozitare a gunoiului la CMID. Domnule general, 
vedeți când primiți ordin pe unitate? Chiar dacă ordinu-l dă un soldat 
neinstruit, da? Dumneavoastră, intrând în politică, sunteți și 
dumneavoastră cu mâna sus. Deci dumneavoastră, coaliția, nu știți ce ați 
votat. Noi astăzi am propus să aplicăm ordonanța care ne obligă la 
micșorarea prețului 
    Chivu Cristina: 
    Încă nu s-a votat.  
    Avram Costel: 
    Este curios că, în comisii, toată lumea a înțeles, toată lumea a 
votat pentru. Sunteți de acord, iar aici vă abțineți. Eu vreau să vă spun 
încă o dată, să audă toți hunedorenii: dumneavoastră vă abțineți în a se 
micșora prețul de depozitare a gunoiului la CMID, conform ordonanței, cu 
80 lei! Mulțumesc.  
    Nistor Laurențiu: 
   Se mai întâmplă. Domnule Popa, vă rog! 
    Popa Dorin Ioan: 
    Domnule administrator public, încă nu am votat. De ce ne 
acuzați? De ce o să facem? Sau n-am înțeles. A fost o propunere de 
amânare, din cauză că nu e și domnul director. Ați luat-o înainte un pic cu 
intervenția.  
 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule Popa, ar fi culmea să nu ținem ședințele consiliului 
județean pentru că nu-i prezent un director! Dacă noi, consilierii județeni, 
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aparatul tehnic al consiliului județean nu este capabil să rezolve 
problemele legale, înseamnă că trebuie să mai vedem.  
    Chivu Cristina: 
    Domnule președinte, dacă-mi dați voie? Noi chiar am fi dorit 
să fie domnul Stoian, pentru că a fost o discuție puțin mai amplă și nu este 
cum a spus domnul administrator; pentru că, dacă s-a împărțit în două, n-
a scăzut. Am fi avut nevoie de niște precizări, iar dânsul nu a fost aici, să 
ni le dea. Am cerut doar o amânare. Dacă nu se poate, înțelegem, nici o 
problemă. Dar nu trebuie să ne acuzați că am votat sau ne-am abținut, 
când nici măcar nu s-a dat încă votul. Mulțumesc. 
    Nistor Laurențiu: 
    Asta este chiar penibil. Acum suntem chiar penibili. Să știe 
lumea, să ne vadă. Propuneți să fie scos de pe ordinea de zi, votați pentru 
scoaterea de pe ordinea de zi și acum reproșați: stați, că nu s-a votat! Vă 
mai faceți o dată de minune! Votați acum! 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Domnule președinte, puteți să explicați cum e cu … că eu nu 
înțeleg aici. Eu cred că crește totuși prețul. Înțeleg că tariful acesta nu 
conține tariful pentru economia circulantă, în valoare de 160 lei.  
    Nistor Laurențiu: 
    Am înțeles. Doamna Adina Prodan, juristul consiliului 
județean, te rog să dai un răspuns explicit, să înțelegem cu toții! 
    Prodan Dubeștean Adina: 
    Deci, conform Ordonanței de Urgență a Guvernului 133 din 
2022, autoritățile administrației publice locale au obligația ca, în termen de 
45 de zile de la data intrării în vigoare a prezentei ordonanțe, să 
recalculeze și să aprobe noile tarife aferente fiecărei activități în parte, prin 
luarea în considerare numai a cheltuielilor aferente activității respective, 
fără includerea cheltuielilor cu contribuția pentru economia circular. Adică, 
din tariful aferent depozitării a fost exclusă economia circulară. Este o 
obligație prevăzută de lege, care trebuie să o îndeplinim până la 31.12.  
    Nistor Laurențiu: 
    Deci, domnule consilier, se plătește mai puțin, față de cât era.  
    Micula Dacian Claudiu: 
    Deci, dacă calculăm tariful pentru economia circulantă plus 
tariful pe care-l propuneți acum … 
    Prodan Dubeștean Adina: 
    Economia circulară. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    … cât se face tona? 
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    Prodan Dubeștean Adina: 
    Nu crește; din tariful de depozitare scădem cei 80 lei.  
    Micula Dacian Claudiu: 
    Deci nu include taxa aia de 160 lei. 
    Prodan Dubeștean Adina: 
    Nu. Din tariful pe care l-ați aprobat ultima oară, scădem 80 lei. 
    Angalita Lenuța: 
    Și unde se regăsesc cei 80 lei? 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Și taxa de 160 lei unde e? 
    Prodan Dubeștean Adina: 
    Este separat, economia circulară este separat. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Cealaltă taxă, de 248 lei sau cât era înainte, conținea taxa 
asta. Nu conținea? 
    Prodan Dubeștean Adina: 
    Nu. Înainte a conținut 80 lei.  
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule consilier, dumneavoastră vorbiți cu președintele! Nu 
faceți cu doamna juristă. Puneți-mi întrebări mie, aici, să audă lumea, nu 
cu ea parlamentați. Deci am înțeles dorința dumneavoastră de a fi instruiți. 
Vă promit și eu că asist la o instruire. Vă promit că imediat după sărbători, 
să lăsăm să treacă și Boboteaza și Sfântul Ion și vi-l aduc aici pe director, 
pe domnul Stoian, să ne instruiască; și pe mine, și pe dumneavoastră. E 
bine așa? Doamne ajută, că-i bine! 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Domnule președinte, am o întrebare clară, prin 
dumneavoastră. Cât era tariful înainte, inclusiv economia circulară; cât va 
fi tariful acum, inclusiv economia circulară? 
    Nistor Laurențiu: 
    V-a spus doamna juristă.  
    Micula Dacian Claudiu: 
    Nu ne-a spus clar. Vreau să mi se spună clar, cifre. 
    Prodan Dubeștean Adina: 
    197,60 minus 80.  
    Chivu Cristina: 
    Plus 160 – circularul. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Chiar nu e … 
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    Ștaier Ioan Dumitru: 
    Domnule președinte, am avut comisii, se putea discuta. Nu-i 
talcioc aici! 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule Ștaier, vă rog! Dacă mai sunt intervenții? 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se supune 
la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional 
la contractul nr.20110/2018 de delegare prin concesiune a Serviciului de 
operare și administrare a Centrului de Management  Integrat al Deșeurilor 
Bârcea Mare, județul Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 22 voturi pentru (Bădin 
Ion, Bălănesc Doinița Maria, Bogdan Sever, Chiș Alexandru, Ciodaru 
Iulian Dacian, Coltescu Marin, Dobra Ramona Andreea, Demeter Ioan, 
Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, Hirghiduși Ion, Ivăniși Maria, 
Nistor Laurențiu, Pârvuța Ionuț, Petruș Adrian, Rus Ioan, Socaci Andrei, 
Șpan Ioan, Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, Țambă Alin Adam, 
Zvâncă Adrian), o abținere (Muzsic Robert Eugen) și 9 voturi împotrivă 
(Angalita Lenuța, Bârea Vasile, Chivu Cristina, Logofătu Daniela Maria, 
Mate Marta, Micula Dacian Claudiu, Morar Nicolae Simion, Mutulescu 
Marius, Popa Dorin Ioan). 

 
 
 

IV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului 
de investiţii pe anul 2024, aferent activelor date în 
administrare/concesiune prin proiectul “Sistemul de Management Integrat 
al Deșeurilor din Județul Hunedoara” şi care se finanţează din Fondul de 
întreţinere, înlocuire şi dezvoltare (FIID). 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
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    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de investiţii pe anul 2024, 
aferent activelor date în administrare/concesiune prin proiectul “Sistemul 
de Management Integrat al Deșeurilor din Județul Hunedoara” şi care se 
finanţează din Fondul de întreţinere, înlocuire şi dezvoltare (FIID): 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 

 
 

V. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate în aria teritorială de competenţă 
a Judeţului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, pentru unii 
operatori de transport rutier. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de delegare 
a gestiunii serviciului public de transport judeţean de persoane prin curse 
regulate în aria teritorială de competenţă a Judeţului Hunedoara și 
atribuirii licențelor de traseu, pentru unii operatori de transport rutier: 

- Cine este pentru ? 
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- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

VI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  
completării Regulamentelor privind cofinanţarea furnizorilor privaţi 
acreditaţi de servicii sociale în domeniul protecţiei copilului şi în domeniul 
protecţiei persoanei adulte  cu handicap sau persoanei vârstnice din 
cuprinsul Hotărârii Consiliului Județean Hunedoara nr.55/2017 cu 
modificările și completările ulterioare. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, 
sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea completării Regulamentelor privind 
cofinanţarea furnizorilor privaţi acreditaţi de servicii sociale în domeniul 
protecţiei copilului şi în domeniul protecţiei persoanei adulte  cu handicap 
sau persoanei vârstnice din cuprinsul Hotărârii Consiliului Județean 
Hunedoara nr.55/2017 cu modificările și completările ulterioare: 
    Doamna consilier județean Logofătu Daniela Maria nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 31. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 

 



19 
 

VII. 
 

  Se prezintă proiectul de hotărâre privind  aprobarea însușirii 
Protocolului nr.8832/28201/2023 de predare-primire a unui teren din 
domeniul public al Orașului Uricani în domeniul public al Județului 
Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
  Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea însușirii Protocolului 
nr.8832/28201/2023 de predare-primire a unui teren din domeniul public al 
Orașului Uricani în domeniul public al Județului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 

 
 

 
VIII. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii 
Județului Hunedoara prin Consiliul Județean Hunedoara cu Municipiul 
Deva prin Consiliul Local al Municipiului Deva în scopul realizării 
proiectului de interes public județean ”Realizare parcare în vecinătatea 
Spitalului Județean de Urgență Deva”. 
    Nistor Laurențiu: 
    Se asociază PSD cu PNL? Iată că, dragi colegi, când vrei să 
faci ceva, se poate gândi și nu ne mușcăm. Când vrei să bagi bâta prin 
gard, o faci. Cu profesionism. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
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  Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul 
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nistor Laurențiu: 
    Deci, toți cunoașteți Deva. Este vorba, cum stai cu fața spre 
spitalul județean, în față e policlinica, iar în partea stângă e un teren 
privat, pe care intenționăm să-l cumpărăm de la persoana fizică, să facem 
o parcare supraetajată, în colaborare cu Primăria Deva. Nu faptul în sine 
că suntem în alianță, în coaliție, nu. Este necesitatea municipiului Deva de 
a avea o parcare. Vin zeci și sute de oameni la spital și n-au unde să 
parcheze. Sunt locuitorii din zonă care n-au unde să parcheze. Și atunci 
cred că îi felicit și pe cei de la Primăria Deva, că au găsit această … au 
fost de acord cu propunerea noastră și iată că putem face, zic eu, un lucru 
deosebit. La bugetul de anul viitor, când vom vota bugetul, vom prinde 
bani să facem această investiție.  
    Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? 
    Chivu Cristina: 
    Acum chiar aș vrea să vă felicit și vă țin pumnii să se 
îndeplinească cât mai repede, acest proiect să fie dus la finalizare.  
    Nistor Laurențiu: 
    Vă mulțumesc, chiar mă simt măgulit acum. Este prima 
felicitare, în trei ani, pe care o iau de la doamna Chivu. Mulțumesc. 
    Muzsic Robert Eugen: 
    Aș dori și eu să felicit această investiție care se va face și aș 
vrea să țineți cont că ar fi necesar poate să facem și un heliport.  
    Nistor Laurențiu: 
    Îți dau răspunsul acum. Iar mă prindeți pregătit.  
    Muzsic Robert Eugen: 
    Noi ne bucurăm că vă prindem pregătit. 
    Nistor Laurențiu: 
    De aceea se supără unii pe mine, că mă prind tot pregătit. Noi 
avem un proiect foarte mare, făcut acum pe fonduri europene, cu cinci 
componente. Prima componentă din acest proiect mare este secția de 
oncologie și radioterapie. Nu este posibil, dragi consilieri județeni, ca 
județul Hunedoara să nu aibă radioterapie, să tratăm bolnavii de cancer. Îi 
trimitem la Timișoara, Cluj, București și în altă parte. Deci aceasta este, în 
cadrul marelui proiect, prima componentă. După care, am prins și 
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extinderea spitalului, inclusiv, pe extinderea ce o facem, cum stai cu fața 
spre policlinică, în partea stângă, în perete cu cardiologia, acolo se va 
supraînălța și, la ultimul nivel, este prins să se facă și heliport. 
    Muzsic Robert Eugen: 
    Este un lucru foarte bun, pentru că este un asemenea heliport 
la spitalul din Hunedoara și chiar a salvat foarte multe vieți. 
    Nistor Laurențiu: 
    E de așa natură încât din elicopter, când este adus pacientul 
sau când este dus la elicopter, este lift, care oprește exact la secția la 
care trebuie dus. Deci este gândit și e o treabă bună și sperăm că la anul 
s-o și începem. Dar știți cum este, dacă mai întârzie o lună și suntem 
criticați, pe mine nu mă supără. M-aș supăra dacă n-aș face proiectul.  
   Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se supune 
la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului 
Hunedoara prin Consiliul Județean Hunedoara cu Municipiul Deva prin 
Consiliul Local al Municipiului Deva în scopul realizării proiectului de 
interes public județean ”Realizare parcare în vecinătatea Spitalului 
Județean de Urgență Deva”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 

 
IX. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind analiza și aprobarea 
execuției bugetelor aflate în autoritatea Consiliului Județean Hunedoara 
întocmite pe secțiunea de funcționare și dezvoltare pentru trimestrul IV 
2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției bugetelor 
aflate în autoritatea Consiliului Județean Hunedoara întocmite pe 
secțiunea de funcționare și dezvoltare pentru trimestrul IV 2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 

 
 

 
X. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind analiza și aprobarea 
execuției bugetului împrumuturilor interne ale Consiliului Județean 
Hunedoara pentru trimestrul IV 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind analiza și aprobarea execuției bugetului 
împrumuturilor interne ale Consiliului Județean Hunedoara pentru 
trimestrul IV 2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

XI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 
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judeţean de persoane prin curse regulate, atribuite prin procedura de 
negociere fără invitaţie prealabilă la procedura concurenţială de ofertare, 
pe unele loturi/trasee din Programul de transport public județean de 
persoane prin curse regulate. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de delegare 
a gestiunii serviciului public de transport judeţean de persoane prin curse 
regulate, atribuite prin procedura de negociere fără invitaţie prealabilă la 
procedura concurenţială de ofertare, pe unele loturi/trasee din Programul 
de transport public județean de persoane prin curse regulate: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 

 
 

XII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului propriu al Județului Hunedoara pe anul 2023, virările de credite 
bugetare în cadrul aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al 
Județului Hunedoara pe anul 2023, virările de credite bugetare în cadrul 
aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea programului de 
investiții, anexă la buget: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

XIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
suplimentării creditelor bugetare aprobate Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Hunedoara, pe anul 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, 
sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea suplimentării creditelor bugetare 
aprobate Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Hunedoara, pe anul 2023: 
     Doamna consilier județean Logofătu Daniela Maria nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 31. 

-  Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
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XIV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației tehnico - economice (faza SF cu elemente DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Completarea 
și Dezvoltarea Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor în Județul 
Hunedoara”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nistor Laurențiu: 
    Când este vorba de deșeuri, de acum înainte, nu voi mai 
admite să mai fie ședințe fără prezența domnului Stoian aici. E o 
propunere de-a mea. Să vină aici. Adică este cel mai îndrituit să ne dea 
răspunsurile potrivite. De ce să am eu ceva cu domnul Popa, să ne 
certăm, când putem să ne certăm cu Stoian? Nu-i mai bine așa? Bine. 
Deci, staff-ul tehnic, ați înțeles? Domnul Stoian să fie prezent la fiecare 
ședință, când discutăm despre deșeuri. Că nu-l aduc aici să piardă timpul, 
să nu lucreze, când sunt alte ședințe, care nu-l interesează.  
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se supune 
la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico - 
economice (faza SF cu elemente DALI) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții „Completarea și Dezvoltarea 
Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor în Județul Hunedoara”:  

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
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XV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Spitalului Județean de Urgență Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, tineret, 
sănătate, protecție socială.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
   Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind  aprobarea organigramei, statului de funcții și 
Regulamentului de organizare și funcționare ale Spitalului Județean de 
Urgență Deva: 
    Domnii consilieri județeni Bădin Ion și Demeter Ioan nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 30. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(30). 
     Nistor Laurențiu: 
    Înainte de a trece la alt punct, îl rog pe domnul director 
medical să caute un microfon. Domnule director, fiindcă discutăm despre 
organigrama spitalului județean, este bine și chiar țin s-o explicați 
dumneavoastră. Nu organigrama toată, că ați discutat-o în comisii, dar ce 
s-a întâmplat, cum s-a dezvoltat spitalul. Și spuneți consilierilor județeni și 
pentru presă, pentru televiziune,  despre cardiologie. E un lucru pe care 
merită să-l știm cu toții și merită, stimați consilieri județeni, să-l 
transmitem, la rândul nostru, cetățenilor județului Hunedoara. Fiindcă 
dumneavoastră, împreună cu mine, ne zbatem pentru treburile astea. Vă 
rog! 
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    Miron Lucian-Ștefan: 
    Ar fi multe lucruri de spus despre spitalul județean, lucruri care 
se întâmplă, chiar dacă noi nu facem la fel de multă gălăgie, să zicem, la 
modul lucrurilor pe care le facem. Sunt lucruri frumoase care se întâmplă. 
Chiar zilele astea sunt premiere la spitalul județean. Sunt unele pe care 
le-ați văzut pe rețelele de socializare, respectiv la ginecologie, la interne, 
de diabet, cu pompă de insulină. Ginecologia la fel, premieră medicală. 
Dar să revin la cardiologie, care pentru noi a însemnat anul acesta … 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule director, spuneți că ce s-a întâmplat zilele acestea, 
pompa de insulină la un copil este în premieră în județul Hunedoara. Și vă 
dați seama, stimați consilieri, că acel copilaș care, la vârstă fragedă, avea 
nevoie de insulină, nu mai trebuie să vină cu ea la spital în permanență. 
spuneți dumneavoastră, că sunteți medic! Nu vreau să vă iau serviciul.  
   Miron Lucian-Ștefan: 
    Nici eu nu vreau să intru în detalii legate de treaba asta, dar 
cel mai important lucru este că înțepăturile pe care trebuia să și le facă de 
fiecare dată pentru a-și lua doza de insulină … se face automat. 
    Revenind la cardiologie, intervenții în premieră în județul 
Hunedoara, o mare realizare a echipei pe care am format-o împreună cu 
consiliul județean și conducerea consiliului județean, lucru care nu s-ar fi 
realizat fără muncă în echipă: montarea de stenturi, 55 de coronografii 
făcute din octombrie și până acum. Chiar dacă nu este o activitate 
permanentă, deocamdată, chiar dacă eforturile financiare stau în sarcina 
spitalului și a consiliului județean, sunt lucruri pe care trebuie să ni le 
asumăm și să mergem înainte. La fel cu aceste realizări de la cardiologie. 
Anul viitor sperăm să primim și finanțare prin programe naționale, pe 
aceste montări de stenturi pe coronografiile care se vor face în continuare. 
Și încet-încet sperăm să ajungem la nivel, să se facă la modul permanent, 
prin linia de gardă, pentru toți pacienții care au un infarct și au nevoie de o 
stentare în urgență, să putem să le facem.  
    Legat de celelalte proiecte pe care spuneați că le avem în 
vedere, sunt și ele. Dar pentru că mi-ar lua foarte mult timp să povestesc 
despre fiecare, radioterapia este unul din proiectele pe care dorim să le 
pornim împreună cu consiliul județean și cu domnul președinte, pentru că 
tot ceea ce se face se face prin străduință și prin ambiție. Și țin să 
mulțumesc pentru acest lucru.  
    Despre organigramă și statul de funcții: practic este finalul 
unei etape. Este o reorganizare a spitalului județean în ceea ce privește 
activitatea, cât de mult se poate de pliat pe nevoile populației, pe nevoile 
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de asistență medicală. Am compartimentat sectoare de activitate, 
respectiv gastroenterologia, care în ultimul an s-a dezvoltat foarte mult la 
spitalul județean. Hematologia, un sector extraordinar de căutat, din 
păcate. Este un sector pe care l-am individualizat, l-am organizat, cu 
avizul Ministerului Sănătății, aprobarea consiliului județean și acum statul 
de funcții ne permite să intrăm într-o funcționare normală. Aviz de 
funcționare vom primi de la 1 ianuarie pe noile structuri.  
    Din păcate, avem probleme cu personalul, care nu poate fi 
încadrat, din motivele pe care le cunoaștem, ordonanțele care ne cam 
încetinesc, dar nu ne opresc. Vom merge mai departe și, cu ajutorul 
dumneavoastră, sperăm să ducem cât mai multe proiecte la bun sfârșit. 
Vă mulțumesc.  
  Nistor Laurențiu: 
    Vă mulțumim și noi. Iată câte lucruri bune se fac și e bine să le 
aflăm de la directorul medical al spitalului. Dar n-am aflat un lucru și-l aflați 
de la mine. Ca să vedeți că-s la zi și eu cam cu toate. De când am dat în 
funcțiune angiograful, până astăzi când vorbim, 55 de cazuri s-au rezolvat 
la spitalul județean din Deva. Dragi consilieri județeni, este o premieră: în 
două luni și ceva 55 de cazuri, care ar fi trebuit transportate în altă parte, 
fie Timișoara, fie Cluj, fie București sau mai știu eu unde. Să mulțumim lui 
Dumnezeu că putem face! Sigur că este un efort al spitalului județean și v-
o spun asta că mai sunt unii specialiști care le știu pe toate. Știți, ca pe 
vremea cealaltă. Toți se pricepeau la fotbal și la agricultură. Erau 
specialiști. Așa se pricep și la sănătate.  
    Mă oprea deunăzi o doamnă și spunea: vedeți că eu știu cum 
trebuie făcut, n-aveți voie să cheltuiți! Ba da, spitalul poate să cheltuie 
sumele acestea pentru stenturi, pentru operațiile care se fac aici, la 
cardiologie. Dar atenție la ceea ce nu știa doamna și probabil acum aude! 
Noi am trimis la specializare la Timișoara și medici, și asistente. Legea 
prevede că trebuie să aibă obligatoriu 6 luni specializare. După șase luni, 
vă poate confirma și domnul David, președintele Casei de sănătate a 
județului Hunedoara … ieri am avut o discuție cu dânsul și din luna martie, 
domnule director, intrați pe programul cu casa și intrăm cu toate 
cheltuielile pe casa de sănătate. Numai să fie bunăvoință, toate se pot. 
Dar când vrei să iei numai pe nu în brațe, că nu se poate, sau eu le știu … 
Nu le știm pe toate, nu poți să le știi, mai învățăm și noi. Vezi că eu în 
permanență vreau să învăț. Dar unii vin să arate că le știu pe toate și se 
fac de minune.  
    Mulțumesc, domnule doctor, încă o dată! Salutări pentru tot 
personalul de la spitalul județean! Sper din tot sufletul să deveniți un spital 
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model pe județul Hunedoara! În același timp, trebuie să găsim și soluția ca 
spitalele orășenești mai mici să nu mai trimită la Deva orice zgârietură. Să 
înțelegem că fiecare spital municipal sau orășenesc trebuie să-și facă și el 
datoria. Pentru că altfel încărcăm atât de mult spitalul județean, încât 
efectiv nu mai pot face față. Trebuie să o gândim, și asta.  
 
 
 

XVI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Hunedoara nr.312/2023 privind aprobarea 
implementării etapei a II-a  a proiectului „Modernizare și dotare laborator 
radiologie și imagistică medicală, laborator de medicină nucleară, 
extindere pentru cabinet pediatrie în cadrul ambulatoriului integrat al 
Spitalului Județean de Urgență Deva” cod SMIS 126695 și a cheltuielilor 
legate de etapa a II-a a proiectului din cadrul Programului Regional Vest 
2021-2027. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul 
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Hunedoara nr.312/2023 privind aprobarea implementării etapei a II-a  a 
proiectului „Modernizare și dotare laborator radiologie și imagistică 
medicală, laborator de medicină nucleară, extindere pentru cabinet 
pediatrie în cadrul ambulatoriului integrat al Spitalului Județean de 
Urgență Deva” cod SMIS 126695 și a cheltuielilor legate de etapa a II-a a 
proiectului din cadrul Programului Regional Vest 2021-2027: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 
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   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

XVII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean nr.313/2023 privind aprobarea implementării etapei a 
II-a a proiectului ”Modernizare, extindere și dotare – Unitatea de Primiri 
Urgențe a Spitalului Județean de Urgență Deva” cod SMIS 122283 și a 
cheltuielilor legate de etapa a II-a a proiectului din cadrul Programului 
Regional Vest 2021-2027. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul 
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
nr.313/2023 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului 
”Modernizare, extindere și dotare – Unitatea de Primiri Urgențe a 
Spitalului Județean de Urgență Deva” cod SMIS 122283 și a cheltuielilor 
legate de etapa a II-a a proiectului din cadrul Programului Regional Vest 
2021-2027: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
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XVIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării 
Anexei nr.2 a Hotărârii Consiliului Județean Hunedoara nr.311/2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.2 a Hotărârii 
Consiliului Județean Hunedoara nr.311/2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

XIX. 
 

Întrebări, interpelări 
 

    Nistor Laurențiu: 
    Fac un apel la dumneavoastră. Cred că este ultima ședință 
ordinară înainte de Crăciun, pentru că s-ar putea ca, după Crăciun, să mai 
fie altă ședință. Să păstrăm decența, măcar acum, că întâmpinăm marea 
sărbătoare a Nașterii Mântuitorului Iisus Hristos și cred că trebuie să fim 
mai buni, mai blânzi, mai drepți unii cu alții. Sper că măcar acum, în 
această ședință, să ne abținem de la jigniri sau ceva și, dacă avem 
probleme deosebite, pe care trebuie neapărat să le ridicăm, cu drag, 
fiecare le poate ridica. În rest, așa cum am spus, cred că ar fi bine, mai 
ales acum, de sărbătorile acestea deosebite pentru noi, să ținem cont de 
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ele. Și mă rog lui Dumnezeu să fim mai înțelepți anul viitor, mai buni și 
mai iertători unii cu alții. Să fim mai aproape de cei care ne-au trimis aici, 
pe băncile parlamentului județean, cred că nu greșesc cu nimic când spun 
asta. Și cred că azi a fost doar o conjunctură nefericită, când am văzut 
noua alianță PNL-USR. Domnul Micula râde de bucurie, dar te pierd de 
client, domnule Micula. 
    Dacă aveți intervenții? Poftiți, domnule consilier! 
    Chiș Alexandru: 
    Domnule președinte, domnilor vicepreședinți, domnule 
manager, stimați colegi, aș avea două probleme. Îi rog pe colegii din 
coaliție să nu se supere; dacă prin cuvântarea mea o să greșesc cu ceva 
asupra dumneavoastră, să-mi spuneți! 
    Nistor Laurențiu: 
    Încercați să nu greșiți! 
    Chiș Alexandru: 
    Asta și fac. Aveți cuvântul meu de om trecut de 70 de ani că 
ce se întâmplă acum, din 90 încoace, nu am mai văzut. Deși sunt unul 
dintre întemeietorii partidului, ai bunicului partidului acestuia, n-am întâlnit 
ce întâlnesc acum, de câte ori ies în oraș. Am 52 de ani de viață în orașul 
Hunedoara și mă cunoaște lumea ca pe calul acela breaz. Domnilor colegi 
din coaliție, am o rugăminte. Faceți-i o urare doamnei președinte Vetuța, 
ca s-o transmită mai departe: să scoată lătrăii și cățeii din parlament și din 
partidul dumneavoastră. În primul rând, vă face dumneavoastră rău, dar 
nouă ne face dublu. 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule Chiș, aveți dovezi că sunt lătrăi și căței? Vă rog 
frumos, nu vorbiți așa, că nu-i frumos! 
    Chiș Alexandru: 
    Dacă e cazul, o repet după sărbători. Dar nu e cazul. Am de 
gând, în calitatea mea de președinte al Asociației Revoluționarilor din 
municipiul Hunedoara - și o să vedeți că mă țin de cuvânt – dacă nu se 
schimbă lucrurile până după sărbători, o să vedeți ce o să iasă în stradă și 
ce o să auziți! Nu o să vă convină la mulți dintre dumneavoastră! Am 
încheiat capitolul acesta, mai am o problemă. Vineri, în data de 22 
decembrie, vă invit pe toți la Hunedoara, la orele 12 fără un sfert, lângă 
Hotel Rusca, pentru depunere de coroane. Cine dorește este bine primit și 
binevenit. Dar am o rugăminte la cei din opoziție, care vin și nu cunosc 
lumea pe acolo. S-a întâmplat anul trecut, a venit chiar doamna Chivu și 
dacă nu o observam eu, stătea prin spate, pe acolo. Mă mir că aici se 
bagă în față, dar acolo nu. Până când am chemat-o eu. Păi, ori suntem 
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consiliul județean toți, ori nu suntem! Să știți că eu nu fac diferențe; vorba 
președintelui: aici suntem toți la fel. Dar, dacă aveți ceva de spus, eu nu 
mă supăr dacă-mi spuneți Iar dacă veniți acolo, vă primesc cu drag.  
    Vă mulțumesc! Sărbători fericite la toată lumea și un an nou 
fericit! Dacă nu ne mai întâlnim. 
    Nistor Laurențiu: 
    Vă mulțumesc și eu. Alți colegi? 
    Mutulescu Marius: 
    Domnule președinte, stimați colegi, aș dori să vă transmit, în 
ultima ședință ordinară din acest an, la mulți ani, cu multă sănătate, 
maturitate politică și tot ce e mai bun pentru dumneavoastră și familiile 
dumneavoastră. Mulțumesc. 
    Nistor Laurențiu: 
    Mulțumesc din suflet și eu. Domnul Dacian! 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    Domnule președinte, vreau să supun din nou atenției 
dumneavoastră problemele apărute în Uroi, la care cu siguranță știți 
răspunsurile. Tocmai de aceea aș vrea, dacă se poate, să ne spuneți ce 
s-a întâmplat de la ultima ședință de plen, de când au venit locuitorii din 
Uroi aici, cât și în urma incidentelor care au avut loc ieri, motivate, prin 
care am înțeles că proiectul nu mai continuă cum a fost până acum, și 
anume de la casa cu nr.38 până la stația de autobuz rigolele nu-și mai 
mențin forma inițială. Tocmai de asta v-aș ruga, dacă se poate, să se ia o 
decizie prin care să se revină la normalitate, să fie o uniformizare, ținând 
cont că dumneavoastră știți de aceste probleme și sunt sigur că v-ați 
aplecat atenția pentru rezolvarea lor. De fapt, consiliul județean chiar a 
răspuns prompt solicitării locuitorilor, pe când administrația locală nu a 
făcut acest lucru. 
    Nistor Laurențiu: 
    Vă mulțumesc de întrebare, vă dau răspunsul. Sigur, vă 
mărturisesc și eu că rigolele nu mai arată cum au arătat înainte. Înainte 
rigolele erau de pământ, iar acum rigolele sunt betonate. Sigur că, atunci 
când omul are dreptate, sunt primul care sar să îl ajut, să înlăturăm orice 
nedreptate care i s-a creat. Dar când e numai așa, de dragul de a te afla 
în treabă, nu se poate. Consiliul județean a respectat în totalitate proiectul 
pentru drumul respectiv. Există un pod, am fost și l-am văzut, care are 
vreo 40 și ceva de cm înălțime față de cota drumului. Nu mai poate, cum 
mai urci … La-m chemat la mine pe primar și i-am spus: nu pot să-i dau 
voie să facă rampă, să iasă cu ea în șosea. Ferească Dumnezeu! Vine 
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unul seara, dă cu roata în rampa aia, s-a întors peste cap. Și atunci i-am 
spus primarului să găsească soluții ca să modifice podul. Este normal.  
    Dintre toți cei care au fost acolo, o singură persoană are 
dreptul să facem canalizarea, s-o facem carosabilă, că e cam înaltă 
distanța când se intră. În rest, eu nu fac parcări la poartă. Nu pot să fac, 
fiindcă proiectul nu ne permite să facem parcări la poartă. Au fost câteva 
familii la noi în audiență și au cerut ca rigola care este turnată din beton să 
fie  cu pavaj făcută, carosabil, că vreau să-și parcheze mașina la poartă. Îi 
doresc succes să o parcheze la poartă, să-și facă asta, noi nu putem să 
ne abatem de la proiect. Persoana la care era, într-adevăr, panta prea 
mare, la aia am spus da. În rest, dacă ne apucăm acum să le facem la toți 
parcări la poartă, distrugem proiectul. Și-i un proiect care a fost aprobat. 
Nu de noi, de comisie, de tot, de ADR Vest. ADR nu ne mai permite să 
mai intervenim, că-i pe bani europeni. Dar persoana aceea care, într-
adevăr, are dreptate …  
    Iar cu podul au dreptate oamenii. Nu putem și nu-i dau voie 
primarului, că are vreo 40 și ceva de centimetri înălțime față de nivelul 
drumului. Cum urcă un om pe podul acela? Nu poate urca o mașină. A 
venit primarul, că face rampă. Dar rampa iese în drum. Nu pot să-i dau 
voie să facă așa ceva. Fiindcă, Doamne ferește, e posibil să dea o mașină 
noaptea - ba chiar și ziua se poate întâmpla – în rampa aia. Suntem 
vinovați și putem intra în pușcărie, că nu am respectat proiectul. Te rog! 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    Dacă se poate. Deci să înțeleg așa: la problemele pe care le-
au ridicat acum trei săptămâni nu se rezolvă nimic. 
    Nistor Laurențiu: 
    Ba da, una. În rest, rigola rămâne, e bună, se poate trece 
peste ea. 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    OK. Dar aș vrea să fac o completare. Cred că s-a înțeles 
greșit la ceea ce a fost ieri. De la casa de la numărul cadastral 38 și până 
la stația de autobuz, vreau să țineți cont că sunt copii care merg dimineața 
cu autobuzul școlar, iar aleea pietonală este îngustă. Îmi aduc aminte că 
și eu, poate și dumneavoastră, mergeam dimineața către autobuz … 
    Nistor Laurențiu: 
    Dacă la noi în Ardeal așa am înțeles, să ne punem gardul în 
marginea drumului … Regret că nu suntem în Banat, unde de la drum și 
până la casă sunt 7-8 metri și poți face trotuare, poți face piste de 
biciclete.  
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    Ciodaru Iulian Dacian: 
    În discuțiile de ieri, de la fața locului, au spus și au reclamat 
faptul că, atunci când merg către autobuz, vor fi nevoiți … și să nu fie 
cazuri, probleme, să cadă în rigola care nu este acoperită, pusă cu 
biscuiți, pe înțelesul tuturor, deasupra, pavată. Poate putem să găsim o 
soluție, pentru că așa ar fi normal. Părerea mea. Când se adună mulți 
copii și merg dimineața … 
    Nistor Laurențiu: 
    N-o mai băga politic, că-ți dau răspunsul. După ce se termină 
proiectul pe fonduri europene, sigur, este altceva, poți interveni. Acum, 
până când se face pe fonduri europene, trebuie să păstrăm proiectul. Nu 
poate nimeni să-și permită. Vă rog să înțelegeți, că altfel găseam o soluție 
să facem o rigolă din asta. Nu poți. Este proiect și trebuie să-l respectăm. 
Că după aia, consiliul județean vedem ce o mai face, este altceva. 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    Am înțeles. Eu o să le spun oamenilor care m-au sunat exact 
așa: se va rezolva o problemă din cele vechi, iar din cele noi nu se poate. 
    Nistor Laurențiu: 
    Când mergi să le spui, să mă iei de mână și pe mine. 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    Da, mâine dimineață merg. 
    Nistor Laurențiu: 
    Mâine-s plecat la București. 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    Atunci aștept până vă întoarceți.  
    Nistor Laurențiu: 
    Săptămâna Viitoare. 
    Ciodaru Iulian Dacian: 
    Perfect.  
  Și ultima problemă: vreau și eu să urez la mulți ani tuturor 
colegilor și dumneavoastră și sper ca noul an să fie mult mai bun, să ne 
găsească mai înțelepți! 
    Nistor Laurențiu: 
    Două informații vreau să vă mai dau eu. Știți că – cu voia 
dumneavoastră și vă felicit pe consilierii județeni – am aprobat suma 
necesară să ducem gunoaiele de la Vulcan la CMID. Atunci spuneam eu 
că într-o săptămână și jumătate sperăm să facem curățenie. S-a întâmplat 
să nu fie într-o săptămână și jumătate. Săptămâna aia și jumătate se 
împlinea miercurea. S-a dus presa de partid acolo, a pozat și a scris: nu s-
a ținut de cuvânt, nu-s duse gunoaiele. Dar câtă nesimțire, spunea: dar 
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încă se lucrează. Deci s-a făcut de minune singură presa de partid. 
Atenție foarte mare, că ce s-a făcut acolo, nici eu nu credeam la acea 
dată. 1.100 de tone  de moloz au fost acolo, dragi consilieri județeni! Cei 
care dau indicații și cred că se poate rezolva cu indicații greșesc. 1.100 
tone de gunoi au fost la Vulcan. Dacă ați vedea … n-am posibilitatea să 
vă dau pe ecran, să vedeți cum este acum: la mătură. Mâine dimineață o 
să-l trimit pe Costel Avram să-l dea în primire la Primăria Vulcan. Și, dacă 
va mai fi gunoi acolo, vulcanul să răspundă. Nu trebuie să le fac 
curățenie, pe banii consiliului județean, ori de câte ori duc alții acolo! Să-și 
facă  și s-o mențină! Bineînțeles că acum nu-i vinovată Primăria de la 
Vulcan că s-a adus gunoi acolo. Așa a fost. Societatea aia a intrat în 
faliment. Se mai întâmplă. Cert este că eu vă felicit, pe dumneavoastră, 
consilierii județeni și pe mine, că am făcut propunerea asta și ați aprobat-
o. Am dus gunoiul acela, am eliminat focarul din Vulcan, putem spune. 
Acolo a fost un focar. 1.100 de tone de gunoi. Așa ceva nu ne-am gândit 
nici unul că va fi.  
    Al doilea lucru: v-aș ruga pe dumneavoastră, consilierii, și în 
special pe cei din coaliție. Că, dacă domnul Micula și colega dânsului 
ridică problema, nu m-aș supăra. Dar ridică tot coaliția problema și presa 
de coaliție: autobuzele electrice. Oameni buni, programul va continua! Ce 
era să nu luăm autobuzele electrice? N-au fost cumpărate din Ciorogârla. 
Cei care au câștigat licitația pentru autobuzele electrice a fost o firmă din 
Turcia. Ei ni le-au livrat. Și acum vă întreb pe dumneavoastră: câți de aici 
din sală nu avem garaj din cei care stau la bloc? Cred că toți nu avem 
garaj. Unde stă mașina noastră personală? Nu în ploaie? Tot aia ne 
critică, că autobuzele sunt în ploaie. Încă o dată recomand celor cu critica 
să punem bani, facem chetă, să le cumpărăm câte o umbrelă, să țină 
umbrela deasupra autobuzului, să nu-l plouă. Repet: proiectul are două 
componente, stimați colegi. Componenta 1 are, la ora când vorbim, 45%, 
iar componenta 2 este realizată 62%. Ne zbatem să atragem cât mai mulți 
bani;  dacă nu, se fazează.  
    Și mai rețineți o treabă și să le spuneți la unii care habar n-au. 
Nu noi, consiliul județean, am demarat acest proiect. Acest proiect a fost 
demarat de către cele șase primării din Valea Jiului și le felicit din suflet că 
s-au gândit la acest proiect. A fost demarat în 2019 și lider de proiect a 
fost primarul de la Vulcan, Dumnezeu să-l odihnească! În 2023, văzând 
că proiectul este în pericol, am hotărât, împreună cu dumneavoastră, să 
intrăm ca și partener. Am intrat în 2022 ca partener, dar ce să faci într-un 
an de zile? Avioane, pe care nu le poți face? La licitația pentru construcția 
depoului au fost 3 contestații. S-a lungit și numai în iulie sau august s-a 
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dat autorizația de începere. Deci când poți să le faci? că legea-i lege! 
Dacă o firmă vrea să conteste pe cel care a câștigat, îl contestă. Merge 
prima dată la tribunal, la Hunedoara, merge la Curtea de Apel, merge 
peste tot. Și ne trezim că luni de zile stăm în contestații. 
    Nu este primul obiectiv cu care stăm în contestații. Mai stăm și 
cu alte proiecte, asta-i viața! Dar noi trebuie să respectăm legea. Nu pot 
eu să-l declar câștigător pe cel care a câștigați, dacă ceilalți au făcut 
contestație în instanță. Nu pot face așa ceva. Dar este pentru noi un lucru 
care trebuie să ne preocupe mult de tot, mai ales acest proiect pentru 
Valea Jiului și vă spun că anul viitor, prin iulie-august, o să putem circula 
toți cu transportul verde în Valea Jiului, începând de la Uricani, de la 
Câmpu lui Neag, până la Petrila, la Cimpa. Ce frumos! 
    Și mai este o problemă cu ploaia pe autobuze. Vă rog să mă 
credeți că, în momentul când un autobuz ajunge în Cimpa seara, ăla 
rămâne acolo până dimineață. Nu pleacă gol la depou, ca dimineață să se 
întoarcă iar și să ia oamenii din Cimpa. Acela rămâne acolo peste noapte. 
Dimineața ia călătorii din Cimpa și merge până la Uricani. Acela va sta în 
ploaie. N-o să pot face stații la fiecare autobuz. Dar o să rog și o să găsim 
o soluție să-i plătim pe ăștia care tot scriu, să țină umbrela, ca să nu mai 
plouă pe aceste autobuze. Și mie-mi pare rău că plouă pe mașina mea, 
că n-am garaj. Asta-i viața! Nu-i garaj, nu-i garaj! Nu toți am putut să ne 
luăm blocuri cu garaje. Dar asta nu înseamnă că acum-i o crimă că plouă 
pe autobuz.  
    Mai spuneau, dragi colegi, că le-am cumpărat și le ținem în 
ploaie. Dar nu-și pun seama că, dacă nu le cumpăram, pierdeam 
contractul încheiat cu cei din Turcia și plăteam la penalități, de ne rupeau. 
Faptul în sine că le-am cumpărat, am atras banii europeni, am câștigat 
bani europeni și am cumpărat autobuzele și eu cred că este un lucru bun. 
Nu trebuie să vedem doar pe dracul negru în fața noastră. Trebuie să 
vedem și lucrurile bune, așa că, într-adevăr, trebuie gândite.  
    Sigur că e o zi frumoasă, o ședință frumoasă și nu trebuie să 
venim cu toate reproșurile acum, dar v-am spus lucrurile acestea, ca să le 
știți și dumneavoastră. Este sfârșit de an și altfel ne auzim. Eu nu mi-am 
propus să jignesc pe nimeni. Nu țin neapărat să lucrez cu presă. Dacă am 
să-i spun ceva domnului Popa i-o spun în față, nu în presă, că așa-i 
corect. Eu nu mă duc în presă. Dar sunt alții care direct la presă merg. Am 
fost și eu plecat în concediu în primăvara aceasta, într-o stațiune 
deosebită – Felix din județul Bihor. Și colegii de alianță scriau pe 
facebook: s-a dus la un hotel la care nu știu câți români își permit să 
doarmă. Fraților, m-am dus la un hotel în România, nu m-am dus în alte 
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țări, să fac naveta cu avionul, să vin să dau mâna cu cineva. N-am făcut 
asta. Și, dacă aș fi făcut-o, o fac pe banii mei. Și fiecare o face pe banii 
lui. Dar știți cum e proverbul acela: câinele … Nu mai zic, lasă, că-s 
sărbători! 
    Încă o dată la mulți ani, sărbători fericite la toată lumea! 
Sărbătoarea Nașterii Mântuitorului să vă aducă multă sănătate și fericire 
în casele dumneavoastră! Anul Nou, de asemenea, să-l întâmpinăm cu 
bine și să intrăm într-un an mult mai bun și să fie mai înțelept! Adică să 
fim și noi mai înțelepți, că anul nu poate, dar putem fi noi mai înțelepți. Și 
să facem tot ce este posibil pentru cetățenii județului Hunedoara și pentru 
județul Hunedoara. Atunci va fi bine și vom putea toți - și dumneavoastră, 
si eu – privi în ochi cetățenii și să le punem: da, 4 ani, cât am fost, am 
făcut ceva! Iar când vom intra în campania electorală, ne mai luăm și de 
păr. Dar prea devreme ne facem campanie electorală unii. Doamne ajută! 
    Ordinea de zi fiind epuizată, se declară închise lucrările 
ședinței. 
 
 
 
  PREȘEDINTE, 
                  Laurențiu Nistor                 SECRETAR GENERAL  
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